
第一图书网, tushu007.com
<<大学英语阅读教程（第二册）>>

图书基本信息

书名：<<大学英语阅读教程（第二册）>>

13位ISBN编号：9787548701293

10位ISBN编号：7548701292

出版时间：2010-12

出版时间：中南大学出版社

作者：佘锡铭　主编

页数：214

版权说明：本站所提供下载的PDF图书仅提供预览和简介，请支持正版图书。

更多资源请访问：http://www.tushu007.com

Page 1



第一图书网, tushu007.com
<<大学英语阅读教程（第二册）>>

内容概要

佘锡铭编写的这本《大学英语阅读教程(第2册)》精选40篇文章，均选自当今英语主流媒体的新闻报道
，内容涉及政治、经济、科技、社会、文化等各个领域，便于读者了解各类新闻报道的结构范式和语
言特点。
每篇文章后附有注释，列出文中出现的重点、难点词汇及常用短语，并给出词性和释义，其中第一个
释义为该项目在文中的意义。
详细的注释避免读者因过于频繁查字典而导致阅读效率和阅读兴趣的降低，便于读者积累各领域相关
词汇和惯用语。
读者可边读边记，最终通过词汇量的扩充达到从根本上提高阅读能力。

全书共设十个单元，每单元设有四篇文章，其中前三篇为阅读理解，最后一篇为完形填空。
题型丰富，包括多项选择、正误判断、根据短文内容填空、段落信息匹配等，以考察读者对短文主旨
和细节的理解程度。
每单元后附有详细的答案解析，提供解题思路，点拨解题技巧，帮助读者深度理解短文的相关内容。
书后附自测题一套，体式完全依照大学英语四级考试的阅读部分，包括快速阅读、深度阅读和完形填
空三个部分，便于读者了解四级考试的阅读题型，做到胸有成竹。
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章节摘录

　　1 SANTIAGO Chile unveiled an initial, US $1-10 million reconstruction plan on Friday to put the central
region back on its feet after a devastating earthquake and tsunami.　　2 The plan focuses on immediate priorities,
such as providing shelter to families made homeless by the quake, restoring school attendance and creating jobs in
coastal areas that bore the brunt of the catastrophe, government spokesman said.　　3 The Planning and
Cooperation Minisry will provide 20, 000 provisional homes, in addition to 20,000 already delivered by the　Chile
Helps Chile campaign.“These are complementary measures and not substitute for the permanent solutions the
Housing Ministry is Working on,”said the Planning Ministry Felipe Kast.　　4 The reconstruction plan calls for
putting all Chilean children back in school as quickly as possible. “The funds will be used for minor repairs （to
schools） so classes can resume before April 26, and also to set up social infrastructure including temporary
colleges,”said Education Ministry Joaquin Lavin. He also announced a government grant of US $ 60 a month
over six　　months to some 20,000 university students whose: homes were damaged or destroyed by the
earthquake.
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